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Protokół Nr XXII/2020 
Sesja Rady Gminy Mińsk Mazowiecki 

w d n i u 1 9 l i s t o p a d a 2 0 2 0 r . 

X X I I S e s j a R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i w V I I I k a d e n c j i odbyła się w d n i u 
1 9 l i s t o p a d a 2 0 2 0 r . , w g o d z i n a c h 1 1 : 0 0 - 1 2 : 5 0 w t r y b i e z d a l n y m n a p o d s t a w i e a r t . 1 5 z z x 
u s t a w y z d n i a 2 m a r c a 2 0 2 0 r . o z m i a n i e u s t a w y o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z z a p o b i e g a n i e m , przeciwdziałaniem i z w a l c z a n i e m C 0 V I D - 1 9 , i n n y c h chorób zakaźnych 
o r a z wywołanych n i m i s y t u a c j i k r y z y s o w y c h o r a z niektórych i n n y c h u s t a w ( D z . U . z 2 0 2 0 r . , 
p o z . 3 7 4 z e z m . ) . 

W s e s j i u c z e s t n i c z y l i r a d n i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , sołtysi G m i n y Mińsk 
M a z o w i e c k i , P a n A n t o n i J a n u s z P i e c h o s k i Wójt G m i n y , P a n Radosław L e g a t Zastępca 
Wójta, P a n i J o l a n t a D a m a s i e w i c z S e k r e t a r z G m i n y , P a n i E w a K a l a t a S k a r b n i k G m i n y , 
p r a c o w n i c y Urzędu G m i n y , d y r e k t o r z y g m i n n y c h placówek oświatowych. 

Punkt 1. 
Otwarcie sesji 

Pan Przemysław WOJDA Przewodniczący Rady Gminy Mińsk Mazowiecki otworzył 
o b r a d y X X I I s e s j i R a d y G m i n y i powitał w s z y s t k i c h przybyłych. 

Głosowania j a w n e i m i e n n e p o d c z a s s e s j i odbywają się z a pośrednictwem tabletów 
i o p r o g r a m o w a n i a umożliwiającego niezwłoczne p o d a w a n i e d o p u b l i c z n e j wiadomości 
s p o s o b u głosowania poszczególnych r a d n y c h . Imienny wykaz głosowania radnych 
z X X I I sesji Rady Gminy Mińsk Mazowiecki stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Punkt 2. 
Sprawdzenie obecności 

Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością n a s e s j i 1 5 r a d n y c h stwierdził 
prawomocność o b r a d . 

Punkt 3. 
Uchwałenie porządku obrad sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił p r o p o n o w a n y porządek o b r a d X X I I s e s j i 
R a d y G m i n y i zapytał, c z y są w n i o s k i d o p r o p o n o w a n e g o porządku o b r a d - wniosków n i e 
zgłoszono. 
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Przewodniczący Rady Gminy zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia 
proponowanego porządku obrad 

W głosowaniu wzięło udział 15 Radnych. 
Za przyjęciem było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Przyjęty porządek obrad; 
1. O t w a r c i e s e s j i 
2. S p r a w d z e n i e obecności \ 
3. U c h w a l e n i e porządku o b r a d s e s j i R a d y G m i n y 
4. P r z y j ęcie protokołu z X X I ses j i R a d y G m i n y 
5. S p r a w o z d a n i e z działalności Wójta 
6. I n f o r m a c j a o p o z y s k i w a n i u środków zewnętrznych p r z e z Gminę Mińsk M a z o w i e c k i 
7. P r z e d s t a w i e n i e p r o j e k t u budżętu g m i n y n a 2 0 2 1 r . 
8 . Uchwała w s p r a w i e z m i a n w budżecie G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i n a 2 0 2 0 r o k 
9. Uchwała w s p r a w i e z m i a n w W i e l o l e t n i e j P r o g n o z i e F i n a n s o w e j G m i n y Mińsk 

M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 0 - 2 0 2 8 
10. Uchwała w s p r a w i e obniżenia średniej c e n y s k u p u żyta d o w y m i a r u p o d a t k u r o l n e g o 
11. Uchwała w s p r a w i e w y b o r n i m e t o d y u s t a l e n i a opłaty z a g o s p o d a r o w a n i e o d p a d a m i 

k o m u n a l n y m i i u s t a l e n i a s t a w k i t e j opłaty o r a z z w o l n i e n i a w części z opłaty 
z a g o s p o d a r o w a n i e o d p a d a m i k o m u n a l n y m i właścicieli nieruchomości z a b u d o w a n y c h 
b u d y n k a m i m i e s z k a l n y m i j e d n o r o d z i n n y m i kompostujących b i o o d p a d y stanowiące 
o d p a d y k o m u n a l n e w k o m p o s t o w n i k u p r z y d o m o w y m 

12. Uchwała w s p r a w i e określenia w z o r u d e k l a r a c j i o wysokości opłaty z a g o s p o d a r o w a n i e 
o d p a d a m i k o m u n a l n y m i o r a z warunków i t r y b u składania t e j d e k l a r a c j i z a pomocą 
środków k o m u n i k a c j i e l e k t r o n i c z n e j 

13. Uchwała w s p r a w i e przyjęcia P r o g r a m u p r o f i l a k t y k i zakażeń w i r u s e m b r o d a w c z a k a 
l u d z k i e g o ( H P V ) w G m i n i e Mińsk M a z o w i e c k i n a l a t a 2 0 2 1 - 2 0 2 3 

14. Uchwała w s p r a w i e przystąpienia d o sporządzenia z m i a n y s t u d i u m uwarunkowań 
i kierunków z a g o s p o d a r o w a n i a p r z e s t r z e n n e g o G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 

15. Uchwała w s p r a w i e r o z p a t r z e n i a s k a r g i n a działalność Wójta G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i 
16. W o l n e w n i o s k i 
17. Zamknięcie o b r a d 

Punkt 4. 
Przyjęcie protokołu z X X I sesji Rady Gminy 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, c z y są u w a g i d o p r z e d s t a w i o n e g o p r o j e k t u protokołu 
— u w a g n i e zgłoszono. Przewodniczący, w o b e c b r a k u u w a g , uznał protokół zaprzyjęty. 
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PunktS. 

Sprawozdanie z działalności Wójta 

Wójt Gminy - przedstawił s p r a w o z d a n i e z e s w o j e j działalności i z p r a c y Urzędu G m i n y . 

Punkt 6. 
Informacja o pozyskiwaniu środków zewnętrznych przez Gminę Mińsk Mazowiecki 

Pan Radosław L E G A T Zastępca Wójta - przedstawił informację o p o z y s k i w a n i u środków 
zewnętrznych p r z e z Gminę Mińsk M a z o w i e c k i . Łączna k w o t a , którą udało się pozyskać 
w 2 0 2 0 r . t o 5 4 7 3 8 4 2 , 9 1 zł. Wicewójt poinformował o poszczególnych z a d a n i a c h , n a które 
u z y s k a n o środki zewnętrzne o r a z podał j a k i e i n s t y t u c j e udzielały w s p a r c i a i w r a m a c h j a k i c h 
programów udało się otrzymać t e środki. Poinformował również o w n i o s k a c h , które składała 
g m i n a n a d o f i n a n s o w a n i e zadań i n w e s t y c y j n y c h , które n i e zostały j e s z c z e r o z p a t r z o n e . 
P r z e d s t a w i o n a i n f o r m a c j a z o s t a n i e p r z e k a z a n a w w e r s j i e l e k t r o n i c z n e j r a d n y m . 

Punkt 7. 
Przedstawienie projektu budżetu gminy na 2021 r. 

Pani Ewa KALATA Skarbnik Gminy - przedstawiła p r o j e k t budżetu G m i n y n a 2 0 2 1 r . 
i omówiła przyjęte w n i m wartości o r a z wysokość dochodów i wydatków budżetowych w r a z 
z p l a n o w a n y m d e f i c y t e m . P r a c e n a d p r o j e k t e m budżetu będą odbywały się p o d c z a s K o m i s j i 
stałych R a d y G m i n y , n a t o m i a s t d y s k u s j a i u c h w a l e n i e budżetu G m i n y n a 2 0 2 1 r . p l a n o w a n e 
są n a k o l e j n e j s e s j i w d n i u 1 7 g r u d n i a 2 0 2 0 r . 
Wójt - poinformował o w i d e o k o n f e r e n c j i samorządowców p o w i a t u mińskiego. Powiedział 
też, że p r o j e k t budżetu zakłada zwiększenie d e f i c y t u w związku z p l a n a m i k a n a l i z a c y j n y m i 
i i n w e s t y c j a m i w przyszłych l a t a c h , a l e zadłużenie j e s t n a b e z p i e c z n y m p o z i o m i e . 

PunktS. 

Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2020 rok 

Pani Skarbnik - przedstawiła u z a s a d n i e n i e d o p r o j e k t u uchwały. 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Mińsk Mazowiecki na 2020 rok została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I L 1 9 6 . 2 0 2 0 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 9. 
Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej 

Gminy Mińsk Mazowiecki na łata 2020-2028 

Pani Skarbnik - poinformowała, że P r o g n o z a F i n a n s o w a została z a k t u a l i z o w a n a z g o d n i e 
z e z m i a n a m i w budżecie i przedstawiła objaśnienia d o p r o j e k t u uchwały. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 

Uchwała w sprawie zmian w Wiełołetniej Prognozie Finansowej Gminy Mińsk 
Mazowiecki na łata 2020-2028 została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I L 1 9 7 . 2 0 2 0 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 10. 
Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rołnego 

Pani Skarbnik - poinformowała, że średnia c e n a s k u p u żyta ogłoszona p r z e z P r e z e s a 
Głównego Urzędu S t a t y s t y c z n e g o w y n o s i 5 8 , 5 5 zł z a 1 k w i n t a l i j e s t wyższa o 9 g r . o d c e n y 
z r o k u p o p r z e d n i e g o . W związku z t y m r a d n i p o s t a n o w i l i pozostawić cenę żyta n a t e r e n i e 
g m i n y n a t y m s a m y m p o z i o m i e c o w r o k u bieżącym, c z y l i w wysokości 4 9 , 0 0 zł. 
M a z o w i e c k a I z b a R o l n i c z a zaopiniowała p o z y t y w n i e p r o j e k t uchwały. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
odgłosu. 

Uchwała w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do wymiaru podatku rołnego 
została p o d j ęta j ednogłośnie. 
Uchwała N r X X I I . 1 9 8 . 2 0 2 0 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 11. 
Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty 
za gospodarowanie odjpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 

budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 
odpady komunalne w kompostowniku przydomowym 
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Pani Sekretarz - poinformowała, że w w y n i k u p r z e t a r g u k w o t a z a o d p a d y , którą muszą 
płacić mieszkańcy o d n o w e g o r o k u wzrośnie d o 2 4 zł z a jedną osobę miesięcznie. 
P r o j e k t uchwały w p r o w a d z a obniżkę w wysokości 1 zł miesięcznie o d mieszkańca 
w p r z y p a d k u używania k o m p o s t o w n i k a . W y m o g i e m u s t a w o w y m j e s t również 
s e g r e g a c j a odpadów, wcześniej była możliwość o d d a w a n i a odpadów n i e s e g r e g o w a n y c h . 
W p r z y p a d k u b r a k u s e g r e g a c j i odpadów Urząd może wydać decyzję o n a l i c z e n i u 
podwyższonej k w o t y z a o d p a d y , która w y n i e s i e 7 2 zł o d o s o b y miesięcznie. 
Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 
Za podjęciem uchwały było 15 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
odgłosu. 

Uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty oraz zwolnienia w części z opłaty 
za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych 
budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 
odpady komunalne w kompostowniku przydomowym została podjęta jednogłośnie 
Uchwała N r X X I L 1 9 9 . 2 0 2 0 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 12. 
Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu składania tej deklaracji 
za pomocą środków komunikacji elektronicznej 

Pani Sekretarz - poinformowała, że w związku z e zniżką z a k o m p o s t o w a n i e bioodpadów 
z m i a n i e m u s i u l e c wzór d e k l a r a c j i . Jeżeli n i c się n i e z m i e n i a w d a n y m g o s p o d a r s t w i e 
d o m o w y m i n i e u b i e g a m y się o zniżkę z tytułu k o m p o s t o w n i k a t o n i e t r z e b a składać n o w e j 
d e k l a r a c j i . Powiedziała również, że w d e k l a r a c j i j e s t r u b r y k a dotycząca d a n y c h 
współmałżonka, a w y n i k a t o z t e g o , że może być łatwiejsza e w e n t u a l n a e g z e k u c j a 
należności. Poinformowała również, że załącznik n r 2 d o uchwały t o d e k l a r a c j a z a p i s a n a 
w f o r m i e x m l , który umożliwia składanie d e k l a r a c j i w sposób e l e k t r o n i c z n y p o p o d p i s a n i u 
p r o f i l e m z a u f a n y m . Wcześniejsze zniżki z tytułu k a r t y dużej r o d z i n y pozostają b e z z m i a n . 
Radny Jakub SAMBORSKI - odnośnie d a n y c h małżonka w d e k l a r a c j i powiedział, że n i e 
można żądać d a n y c h p o n a d miarę i p o n a d t o c o j e s t k o n i e c z n e . U s t a w a mówi o j e d n e j o s o b i e 
zgłaszającej i n i e m a konieczności w p i s a n i a d a n y c h współmałżonka, j e s t t o t y l k o 
dobrowolność. 
Pani Sekretarz - powiedziała, że uchwała była s k o n s u l t o w a n a z p r a w n i k i e m i t a k w e s t i a n i e 
uległa z m i a n i e w porównaniu d o p o p r z e d n i o obowiązującego w z o r u d e k l a r a c j i . Powiedziała 
też, że n i e uważa, że n i e w p i s a n i e d a n y c h współmałżonka s p o w o d u j e wszczęcia 
postępowania, więc t a k złożona d e k l a r a c j a będzie ważna. 
Radny Samborski - powtórzył, że d a n e małżonka są z b i e r a n e p o n a d miarę i było w i e l e 
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przypadków zaskarżania t a k i c h uchwał. 
Przewodniczący Rady - zapytał o w y m o g i dotyczące k o m p o s t o w n i k a . 
Wicewójt - poinformował, że j e s t t y l k o d e f i n i c j a z języka p o t o c z n e g o , c z y l i j e s t 
t o urządzenie, w którym z a c h o d z i p r o c e s k o m p o s t o w a n i a . N i e m a w y t y c z n y c h dotyczących 
wymiarów i materiałów, z którego miałby być w y k o n a n y k o m p o s t o w n i k . N i e można j e d n a k 
uznać, że k o m p o s t o w n i k i e m j e s t p r y z m a , ponieważ m u s i być t o urządzenie, w którym 
z a c h o d z i p r o c e s k o m p o s t o w a n i a . Jeśli w w y n i k u k o n t r o l i g m i n a u z n a , że m i e s z k a n i e c 
w sposób n i e o d p o w i e d n i k o m p o s t u j e o d p a d y b i o t o u l g a z o s t a n i e o d e b r a n a n a c o n a j m n i e j 
sześć miesięcy. 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 13 radnych, nikt nie był przeciw, od głosu wstrzymał się 
1 radny. 
Uchwała w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi oraz warunków i trybu składania tej deklaracji za pomocą 
środków komunikacji elektronicznej została podjęta 
Uchwała N r X X I L 2 0 0 . 2 0 2 0 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 13. 
Uchwała w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka 

ludzkiego (HPV) w Gminie Mińsk Mazowiecki na łata 2021-2023 

Pani Sekretarz - poinformowała o założeniach p r o g r a m u . J e s t t o k o n t y n u a c j a p r o g r a m u , 
który obowiązuje w g m i n i e . Istotą p r o g r a m u j e s t próba z m n i e j s z e n i a zachorowań 
n a n o w o t w o r y wywoływane p r z e z w i r u s a b r o d a w c z a k a l u d z k i e g o . P r o g r a m s k i e r o w a n y j e s t 
d o I S l e t n i c h u c z e n n i c szkół g m i n n y c h , które zamieszkują n a t e r e n i e g m i n y . W r a m a c h 
p r o g r a m u oprócz szczepień p r o w a d z o n a j e s t a k c j a e d u k a c y j n a wśród d z i e c i i i c h rodziców. 
R o c z n i e z p r o g r a m u k o r z y s t a 3 0 - 4 0 d z i e w c z y n e k . J e s t dobrowolność w u d z i a l e w p r o g r a m i e . 
Jesteśmy p i o n i e r e m w p r o g r a m i e szczepień, ponieważ już o d 1 0 l a t p r o g r a m obowiązuje 
w n a s z e j g m i n i e . 
Radny Samborski - dodał, że g m i n a f i n a n s u j e szczepionkę najnowocześniejszą, której 
działanie m a n a j s z e r s z e s p e k t r u m . 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
od głosu. 
Uchwała w sprawie przyjęcia Programu profilaktyki zakażeń wirusem brodawczaka 
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ludzkiego (HPV) w Gminie Mińsk Mazowiecki na lata 2021-2023 została podjęta 
jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I L 2 0 1 . 2 0 2 0 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 14. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mińsk Mazowiecki 

Zastępca Wójta - poinformował, że z m i a n a d o t y c z y zwiększenia p u l i terenów, które 
mogłyby być t e r e n a m i i n w e s t y c y j n y m i . Następnie przedstawił j a k i c h obszarów d o t y c z y 
p r o j e k t uchwały - t e r e n y w s k a z a n o w załącznikach d o uchwały. 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono. 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
odgłosu. 
Uchwała w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Mińsk Mazowiecki została 
podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I I . 2 0 2 . 2 0 2 0 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Punkt 15. 
Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Wójta Gminy Mińsk Mazowiecki 

Radna Edyta GŁUCHOWSKA Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji -
przedstawiła opinię K o m i s j i S k a r g , Wniosków i P e t y c j i w s p r a w i e p r z e d m i o t o w e j s k a r g i . 
K o m i s j a zajęła s t a n o w i s k o opiniujące skargę j a k o bezzasadną. W związku z t y m p r o j e k t 
uchwały zakłada u z n a n i e s k a r g i z a bezzasadną. 

Przewodniczący Rady - zapytał, c z y są p y t a n i a d o p r o j e k t u uchwały - pytań n i e zgłoszono 

Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie zaprezentowany projekt uchwały 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Za podjęciem uchwały było 14 radnych, nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się 
odgłosu. 

Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Mińsk 
Mazowiecki została podjęta jednogłośnie. 
Uchwała N r X X I I . 2 0 3 . 2 0 2 0 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Punkt 16. 
Wolne wnioski 

Przewodniczący Rady - zapytał n a j a k i m e t a p i e j e s t w y m i a n a w o d o m i e r z y i j a k a j e s t 
s y t u a c j a w G m i n n y m Zakładzie G o s p o d a r k i K o m u n a l n e j ( G Z G K ) . 
Wójt - poinformował, że p o d względem p e r s o n a l n y m s y t u a c j a w G Z G K n i e wygląda 
d o b r z e . J e s t s p o r o a b s e n c j i i problemów z d r o w o t n y c h . P o m i m o t e g o zakład s t a r a się 
dotrzymywać u s t a w o w y c h terminów. 
Zastępca Wójta - poinformował, że j e s t p r o b l e m z wymianą w o d o m i e r z y , ponieważ 
o p r a c o w a n i e szczegółowej d o k u m e n t a c j i informującej j a k m a być z r e a l i z o w a n e t o z a d a n i e , 
j e s t b a r d z o s k o m p l i k o w a n e i p o t r z e b n e było n a t o w i e l e c z a s u . J e s t t o p i e r w s z y t e g o t y p u 
p r o j e k t , który d o t y c z y a u t o r s k i e g o s y s t e m u d l a n a s z e j g m i n y . G m i n a m u s i zabezpieczyć 
s w o j e i n t e r e s y i i n t e r e s y mieszkańców, również w przyszłych l a t a c h . P r a c e n a d 
dokumentacją przetargową dobiegają już końca i n i e b a w e m p r z e t a r g z o s t a n i e o p u b l i k o w a n y . 
G m i n a będzie ubiegała się o przedłużenie terminów r e a l i z a c j i p r o j e k t u , t a k a b y wykonać 
g o d o końca przyszłego r o k u . 

Następnie Wicewójt poinformował o s t o p n i u r e a l i z a c j i a n k i e t s k i e r o w a n y c h 
d o mieszkańców, dotyczących źródeł ciepła w r a m a c h i c h i n w e n t a r y z a c j i . W związku 
z w o l n y m t e m p e m spływania a n k i e t G m i n a będzie występowała o przedłużenie r e a l i z a c j i 
z a d a n i a d o m a r c a 2 0 2 1 r . 

Pani Sekretarz przedstawiła n a t o m i a s t i n f o r m a c j e dotyczące s p i s u r o l n e g o . 
S p i s również o d b y w a się z trudnościami, ponieważ w i e l e adresów i d a n y c h k o n t a k t o w y c h 
n i e zostało z w e r y f i k o w a n y c h p r z e z Główny Urząd S t a t y s t y c z n y . S p i s y odbywają się też 
p r z e z t e l e f o n i są s a m o s p i s y , a l e n i e i d z i e t o t a k d o b r z e j a k można b y się było t e g o 
spodziewać. S p i s r o l n y m a trwać d o końca l i s t o p a d a . 
Przewodniczący Rady przypomniał, że d o 2 2 l i s t o p a d a 2 0 2 0 r . j e s t możliwość 
u c z e s t n i c z e n i a w k o n s u l t a c j a c h m o d e m i z a c j i l i n i i k o l e j o w e j W a r s z a w a - S i e d l c e i zachęca 
d o wzięcia w n i c h udziału. P o z a t y m w i m i e n i u całej r a d y złożył s e r d e c z n i e życzenia z o k a z j i 
Święta P r a c o w n i k a S o c j a l n e g o . 

P o w y c z e r p a n i u t e m a t y k i o b r a d Przewodniczący R a d y G m i n y podziękował 
w s z y s t k i m z a u c z e s t n i c t w o i zakończył o b r a d y X X I I S e s j i R a d y G m i n y Mińsk M a z o w i e c k i , 
które odbyły się w d n i u 1 9 l i s t o p a d a 2 0 2 0 r . 

Punkt 17. 
Zamknięcie obrad 

P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

Paweł Wojda 
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